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Todd Bowden is an apt pupil. Good grades, good family, a paper route. But he is about
to meet a different kind of teacher: Mr. Dussander. Todd knows all about Dussander's
darl past. The torture. The death. The decades-old manhunt Dussander has escaped to
this day. Yet Todd doesn't want to turn him in. Todd wants to know more. Much more.
He is about to learn the real meaning of power--and the seductive lure of evil. 

This acclaimed collection of four novellas by Stephen King also includes "Rita
Hayworth and Shawshank Redemption" (basis for the Academy Award nominated film
The Shawshank Redemption), "The Body" (inspiration for the motion picture Stand By
Me), and "The Breathing Method."
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评论

1. 很多人对纳粹的兴趣，是因为这对某些人来说是一种porn。2.
对美国社会的批判（easy drug, easy sex, easy access to
guns等等）可以说是给外国反美势力递了一万把刀了·

-----------------------------
里面对美国吐槽好多，毒气室和美国处理流浪狗的类比，以色列警官说“虽然我们被狂
热的Arabs包围了但是让我在美国住两年我肯定就崩溃了”，还有教育处主任说的，美
国肯定有啥地方出错了，枪啊性啊毒品啊，都太容易得到了。

-----------------------------
Dussander shrugged.“There will be water if God wills it,and we will find it if God wills
it,and we will drink it if God wills it.”What happens is not up to us.

-----------------------------
所以不要跟我说杀人犯也是悲剧人物。如此好的家庭背景，如此宽厚的父母，照样培养
出嗜血如命的魔鬼。想起前不久湾湾的那部《我们与恶的距离》中心思想的立根之本，
其实多数时候是不存在的。天生没有人性的“人”，根本不值得同情。就像溺死章子欣
的那两个租客，给我一万条理由，我都不允许他们逃离地狱。

-----------------------------
one thing follows the other. 杀猫的那一段真的很变态了

-----------------------------
很喜欢

-----------------------------
creepy indeed

-----------------------------
真的是读不下去了 这两个人都好Creepy啊



-----------------------------
The most creepy story I ever read... 邪恶如同毒品，无论是谁都碰不得

-----------------------------
等我写长影评

-----------------------------
纳粹高徒。

-----------------------------
开始觉得一般，越看越引人入胜，其实小男孩一开始就是那种内心阴暗的，后来渐渐膨
胀。

-----------------------------
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